
Iz naše organizacije 
Štajersko. 

Šaleško učiteljsko društvo je zboro
valo v četrtek, dne 3. julija t. 1., v Št. Jan
žu na Vinski gori. Udeležba je bila prav 
povoljna, kar je nas razveselilo tem bolj, 
ker smo zborovali tokrat že popolnoma 
na periferiji našega okraja. Ker se zadnji
ma zapisnikoma ni ugovarjalo, sta se odo
brila. Nato so se rešili razni dopisi, kakor 
oni Zveze, zadevajoč znane resolucije za 
regulacijo naših plač, ki bi se naj pred
ložila pri vseh letošnjih uradnih konferen
cah. Sklenili smo, da stopi v svrho enot
nega postopanja načelnik tov. Koropec v 
dogovor z načelnikoma Slovenjegraškega 
in Marnberškega učit. društva. — Vvidro
ve nove začetnice ne moremo priporočati 
ker je na Štajerskem obče ne poznamo, 
Umestno bi bilo. da se pošlje vsaj načel
nikom okraj, učiteljskih društev, v pogled, 
— Prošnji Zaveze glede podpore za njene 
letošnjo slavnostno zborovanje se ugod: 
in dovoli 10 K! — Pročilo o letošnjem zbo
rovanju Zveze v Celju odpade, ker sme 
obširno čitali že v Tovarišu. Nato sta se 
volila, kot dva delegata za letošnjo Zave
zino skupščino tovar. Koropec in Kranjc 
Tudi smo določili, da se volijo pri ietošnji 
uradni konferenci: a) v stalni konferenčn 
odbor tovariša Koropec in Trobej, b) v 
knjižni odbor okraj, učiteljske knjižnice 
pa tovariši: Koropec, Trobej, Lukman ir 
Košutmik! — Enoglasno smo sklenili, da 
postavimo v konferenčni temi kot prve 
točko tole tezo: »Glavna ovira učiteljske 
avtoritete je z ozirom na vedno nara
ščajočo draginjo silno slabo gmotno stanje 
učiteljevo.« Končno moram še omeniti, da 
smo v Št. Janžu bili gostoljubno sprejet 
in smo zborovali — tokrat pa s šopki na 
prsih, sedeči ob mizi okrašeni s kito ne
žnega cvetja! Hvala gre naši vrli tova
riišici in tovarišu iz Št. Janža. —ik, 

Učiteljsko društvo za ptujski okraj je 
zborovalo dne 3. julija v Ptuju. Udeležile 
se je zborovanja nad 30 društvenikov. Pc 
predsednikovem pozdravu posebno na to
variša Jožefa Puhra, od Sv. Marka in Ci
rila Vobiča, od Sv. Barbare, ki sta pristo: 
pila k društvu, so se prečkali in rešili 
dopisi. Kot recenzenti K. VVidrovega »Mo
jega prvega berila« za uradno konferenco 
se izvolijo tovariši Ivan Kaukler, Valen
tin Kajnih, Mirko Lešnik. Učiteljskemu 
društvu za postojnski okraj se čestita k 
slavju 251etnice. — O Zvezinem zboro
vanju v Celju je temeljito predaval to
variš Anton Ogorelec, za kar se mu je 
predsednik presrčno zahvalili, posebno ker 
društveniiki izvedo iz takih predavanj več, 
kakor se more pisati po časopisih. — To
variš Ivan Farkaš je Dodal migljaje o svo
jem referatu, zadevajoč šolski vrt. Ti 
obsezajo sledeča 4 glavne točke: 1. Oblast 
ima poskrbeti pri vsaki šoli za šolski vrt! 
2. Naobrazba na učiteljišču bodi temeljita! 
3. Šolskemu vrtnarju se ima poskrbeti za 
sredstva v svrho gojitve šolskega vrta. 
4. Delo učencev v šolskem vrtu bodi pri
merno njihovi stopnji! — Tovariš Ivan 
Kaukler se je pri svojem referatu o uved
bi šolskih zvezkov strogo držal predpisov 
ter priporočal uvesti malo vrst, a ozirati 
se na kakovost papirja in solidnost. — 
Obema predavateljema se predsednik pre
srčno zahvali. — Za Zavezino zborovanje 
se volijo delegatom tovariši: Anton Ogo
relec, Mirko Lešnik, kot namestnik Alojz 
Sdinšek. K. 


